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Aanwezig:		
Dirk Aerts, Mark Arnalsteen, Jean‐Pierre De Groodt, Guido Wyseure, Koen Derom, Peter Hellemans, 

Patrick Platton, Peter Singulé, Carina Vercammer en Bram Craps 

Burgemeester Danny Vangoidtsenhoven, schepen Philippe Vervoort 

Vertegenwoordiging van de school De Bolster, Neerijse 



Verontschuldigd	:	
William Blomme, Lieva Rosseel, Bruno Keyngnaert, 

De voorzitter opent de vergadering ruim bijgewoond door een vertegenwoording van de school De 

Bolster. De agenda punten over de school en de fairtrade gemeente worden eerst behandeld. 

1. Inrichting	van	de	weide	naast	de	school	
Eric Herssens licht vanuit het schoolbestuur toe dat de nieuwe schoolgebouwen in gebruik zijn 

genomen. Dit is een mijlpaal in het dorp Neerijse. Na zoveel jaren van inspanningen kunnen de 

kinderen van Neerijse eindelijk in de dorpschool lager onderwijs genieten in mooie, ruime en luchtige 

klassen. 

De school heeft de weide nu in erfpacht van de parochiale werken van Neerijse. Daarenboven is de 

weide sterk uitgebreid en zijn de gronden opgeruimd.  

Er zijn heelwat voorstellen om deze weide in te richten zodat ze niet alleen voor de school kan 

gebruikt worden maar ook een ontmoetingsplaats kan zijn voor het dorp.  Voor het beoefenen van 

sport‐activiteiten door de school zijn een Finse piste, (mini‐)voetbal goalen, basketringen op een 

verhard gedeelte nodig. Daarnaast zijn fietsstallingen, banken en berging nodig. Ook worden 

speeltuigen, een rolstoel schommel, petanque veld en een skate platform voorgesteld. Een geschikte 

open plaats voor een tent mag niet vergeten worden. In het verleden was er vandalisme zoals ook 

het bekladden van de school. Eventueel is camerabewaking en regelmatige (sociale) controle nodig. 

De weide bevindt zich in agrarisch gebied. Men hoopt dat dit geen aanleiding zal geven tot veel 

beperkingen voor de inrichting.  

Een werkgroep wordt opgericht om een inrichtingsplan met toestellen op te stellen en de 

mogelijkheden tot subsidies voor de inrichting te onderzoeken.  

Zowel de dorpsraad als de school zien deze weide als een zeer belangrijk element voor de 

leefbaarheid en de integratie van het dorp Neerijse. Er wordt ook in de richting van gemeente 

gekeken om de inrichting te ondersteunen en ook bij te dragen door onderhoud zoals gras maaien. 

2. Fairtrade	gemeente	
De burgemeester licht de 6 criteria toe zodat gemeente Huldenberg een fair‐trade gemeente wordt. 

Kort samengevat dient het lokale bestuur zich te engageren, dienen er voldoende horeca en winkels 

te zijn die fairtrade of lokale produkten aanbieden, dienen bedrijven, scholen en organizaties mee te 

werken, dient er voldoende aandacht besteed te worden in de media, dient er een trekkersgroep 

actief te zijn en tot slot dient men de korte keten in de land‐ en tuinbouw te promoten. Het 

gemeentebestuur heeft nu ongeveer alle elementen in orde en hoopt binnenkort officiëel een 

volwaardige fairtrade gemeente te worden.  

Zie http://fairtradegemeenten.be/huldenberg voor de stand van zaken. Er is ook een link die gelegd 

wordt met het klimaat plan van de gemeente. 

Oa. de school De Bolster heeft ook het engagement ondertekend. 

De dorpsraad bedankt de burgemeester voor de toelichting en ondersteunt het fair‐trade principe. 

3. Goedkeuring	verslag	AV	16/03/2016	
Het verslag van vorige dorpsraad wordt unaniem goedgekeurd. 



4. Financieel	verslag	
Dirk Aerts geeft ons een overzicht van de inkomsten en uitgaven tot nu. De eindafrekening van 

Nereis Kermes is nog niet volledig maar de balans zal positief zijn. 

5. Evaluatie	zwerfvuilactie	
De dorpsraad heeft  op zaterdag 4 juni 2016 zwerfvuil opgeruimd. Daar de bermen pas op 15 juni 

gemaaid mogen worden was het gras redelijk lang. De samenwerking en logistieke ondersteuning 

met de gemeente is vlot verlopen. 

Volgend jaar proberen we aan te sluiten met een nationale actie dag ergens einde maart. Een nieuwe 

datum indien voor maart dient op tijd in januari gecommuniceerd te worden naar de info‐gids van de 

gemeente zodat dit kan ten gepaste tijde gepubliceerd worden. 

Het zou niet slecht zijn om met andere adviesraden, verenigingen en dorpsraden samen af te 

spreken zodat eventueel de volledige gemeente een zwerfvuil actie zou kunnen organizeren. 

6. Evaluatie	Neires	Kermes	2016	
We kunnen terugblikken op een geslaagde editie. Er was een specifieke vergadering ter evaluatie. 

Volgende editie (nummer 7) gaat door op 5‐6‐7 mei 2017. 

7. Vragen	inwoners	Neerijse	
In Wolfshaegen stelt men vast dat er sedert de invoering van de kilometerheffing meer vrachtverkeer 

is. De burgemeester vermeldt dat er een  nulmeting was voor de invoering en er nu metingen bezig 

zijn zodat dit kan geëvalueerd worden. 

Het Puy Kapelletje en afwatering van de dorpsstraat aan de kapel werden grondig onderhanden 

genomen. 

Door de regenachtige dagen is het zijstraatje van de Langestraat waar Peter S. woont stevig onder 

het modder en het zand terecht gekomen. De burgemeester zal dit onderzoeken. 

8. Varia	
Op 6 augustus is een BBQ gepland in de Kamstraat 42. 

De gemeente werkt aan een plan van aanpak van de trage wegen.  

Zie: http://www.huldenberg.be/page/Trage_Wegen_3t7th0. Hier staan kaarten in PDF die de 

plannen voorstellen. Iedereen met interesse wordt uitgenodigd dit na te kijken. 

 

Er wordt gemeld dat voor de 4de keer de milieuvergunning voor Kerkeveld vernietigd of geschorst 

werd door de Raad van State.  

[ter info:  het arrest kan gelezen worden op:  

http://www.raadvst‐consetat.be/Arresten/234000/800/234863.pdf ] 

9. Data	volgende	dorpsraden	
Telkens op 20 uur: 

 Woensdag 21/09/2016 

 Woensdag 21/12/2016 

 

Verslag goedgekeurd door AV van 21 september 2016. 


